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رئیس فدراســیون فوتبال کشورمان گفت: 
ما اگر کریستیانو رونالدو را هم بیاوریم فوتبال 

ایران توسعه پیدا نمی کند. 
به گزارش ایرنا، مهدی تاج در گرفت وگویی 
تلویزیونی اظهار داشت: در مورد سقف قراردادها 
و موارد مرتبط با آن اظهار داشت: از ۱۶ باشگاه 
ما ۱۳ باشگاه دولتی هستند و به نوعی دستشان 
در جیب دولت است با به طریقی به آن وابسته 
هستند، چرا وقتی بحث مجوز حرفه ای مطرح 
شد فقط توانســتیم به ۶ باشگاه مجوز بدهیم 
کــه آن هم با ارفاق بوده چرا که همه مقروض 
بودند که هنوز هم این روند ادامه دارد. انباشه 
شدن بدهی ها کار را ســخت می کند و وقتی 
صحبت از مجوز حرفه ای می شود یعنی اینکه 
همه امکانات و شرایط برای باشگاه مهیا است و 

مشکلی از این خصوص ندارد.
وی ادامه داد: بحث دیگری که در این میان 
مطرح بــود به بحث نزدیک بودن قراردادها باز 
می گشت، وقتی ۴ تیم بیش از ۶۳ درصد هزینه 
کل لیگ را به خــود اختصاص می دهند لیگ 
جذاب نخواهد شــد. این رقابت برابر نیست و 
باید جذابیت لیگ را افزایش داد و این اختراع 
ما نیست و در همه دنیا این روند توسعه ای در 
حال انجام است. موانع را نمی توان یکباره حل 
کرد، باید منابع درآمد باشگاه ها مشخص شده و 

وضعیت های ملی شفاف شود. 
او در مورد هزینه هایی که از ســوی برخی 
باشگاه ها اعمال شده و این شائبه را ایجاد کرده 
است که از سقف قرارداد فراتر رفته است، تاکید 
کرد: شــرایط برخی از باشگاه ها مشخص است 
و روی آن بحثــی نداریم چــرا که توان هزینه 
اینچنینی را ندارند، ۵ تا ۶ باشگاه داریم که در 
این شرایط خاص قرار می گیرند. برخی صنعتی 
بوده و به یک صنعت وابسته هستند که مشکلی 
مالی نداشته و بر اســاس مجوزهای خودشان 
می تواننــد هزینه کنند، محدودیت هایی ایجاد 
شده اما در مورد استقلال و پرسپولیس که به 
بورس رفتند باید به این نکته دقت داشــت که 

باید سودده باشد و نباید زیان بدهند. 
تاج یادآور شــد: سیســتم کنترلی ما برای 
استقلال، پرسپولیس، سپاهان، گل گهر و چند 
تیم دیگر این اســت که بایــد تمامی موارد به 
فدراسیون ارسال شــود. همه افرادی ذی ربط 
بایــد امضا کنند و اگر تخلفــی صورت بگیرد 
همه در آن دخیل هســتند. از ســویی دیگر 
سازمان بازرسی کل کشور نیز مستقر هستند و 
وظایف خودشــان را انجام می دهند. دو باشگاه 
مدارک خود را ارائه نکرده اند که تا روز یکشنبه 
فرصت دارند و اگر به موقع تحویل ندهند فقط 
کارت های قبلــی را صادر خواهیــم کرد و با 

هیچکس تعارف نداریم.

وی افزود: خرج کردن پول باشــگاه ها برای 
آکادمی هــا، برای رده های پایه، برای توســعه 
فوتبال بانوان و اینطور کارها آزادِ آزاد است اما 
لیگ را ما قانونمند کردیم. باشــگاه ها اگر پول 
دارند، می توانند ســه ورزشگاه بسازند و کسی 
به آن ها کار نــدارد. ما با واقعیت ها این قوانین 

را وضع کردیم.
تاج در مورد پول خرج کردن عربســتانی ها 
در فوتبــال گفت: مــن با رئیس فدراســیون 
فوتبال عربســتان رفیق و همکار هستم. آن ها 
در گردشگری هم در حال انجام کارهای بزرگی 
هســتند. آن ها یک پول بسیار زیادی دارند که 
یک بخشی از آن را به ورزش آوردند. بنای آن ها 
این است از نفت بی نیاز شوند. این کار برای ما 
عملیاتی نیســت و تمام توسعه نیست. توسعه 
خریدنی نیست، ساختنی است. با پول نمی شود 
همه این ها را آورد. ما اگر کریستیانو رونالدو را 

هم بیاوریم فوتبال ما توسعه پیدا نمی کند.
رئیس فدراســیون فوتبال عنوان کرد: الان 

خوزه مورینیو را برای استعدادیاب آوردند. یعنی 
بهترین مربی جهان را برای این کار آوردند. اگر 
خود عربستان مقابل ایران بیاید، باز هم می بازد. 
اما جام باشــگاه های آســیا محل تقابل پول ها 
است. ما هم تنها نیستم. کشورهای دیگر مثل 
ما فوتبال را اداره می کنند اما عربستان دوست 

داشته به این شکل اداره کند.
تاج درخصوص VAR نیز عنوان کرد: فیفا 
باید گرفتاری های VAR که مربوط به تحریم ها 
می شود را حل کند. آن ها یک قول هایی در این 
خصوص دادند. امیدواریم این کار زودتر انجام 
شود. ما پارسال هم دنبال این کار بودیم اما این 
موانع وجود دارد. فیفا پذیرفته که فدراســیون 
فوتبال نمی تواند این موضوع را حل کند و باید 
خودش موضوع را حل کنــد و اتفاقا این جزو 

وظایف اصلی آنهاست.
وی عنوان کرد: ما ۳۵ مورد قانون حرفه ای 
ســازی داریم و اســتقلال ۱۹ مورد را جواب 
داده بود. خودم هم خیلی دنبال آن بودم. یک 

ســری بدهی ها بود. باید سوال می شد که چرا 
زودتــر این بدهی ها را پرداخت نکردند. حجت 
کریمی خیلی تلاش کرد اما نشــد. الان علی 
خطیر آمده و دانشــگاهی اســت. قبلی ها هم 
خوب بودند اما اطلاعاتی که خطیر دارد به درد 
باشگاه می خورد. ما و وزارت ورزش باید بدانیم 
استقلال یک قدرت در آسیا است و برای ایران 

توانمندی به حساب می آید. 
رئیس فدراســیون فوتبال گفت: همه باید 
تلاش کنیم که موانع استقلال رفع شود تا سال 
آینده مجوز حرفــه ای را بگیرد و من مطمئن 
هســتم این اتفاق می افتد. مطمئن هســتم با 
فرآیندی که دارنــد دنبال می کنند، این اتفاق 
باید رخ دهد. استقلال حقوقی دارد که باید به 

آن پرداخت شود. 
تاج در مورد حق پخــش تلویزیونی اظهار 
داشــت: یکی از درآمدهای اصلی باشگاه ها که 
نزدیک ۷۰ درصد اســت، همــان حق پخش 
است. ما باید استانداردســازی را شروع کنیم. 

جایــگاه اصلی حق پخش در مجلس اســت. 
من شــک ندارم به زودی مجوز حرفه ای، یکی 
از شــرایط خود را قرارداد با تلویزیون می بیند. 
فوتبال یک زمانی به وسیله تلویزیون به خانه ها 
آمد امــا الان وجود تلویزیون در خانه به دلیل 
فوتبال اســت. باید با فدراسیون فوتبال تعامل 
صورت بگیرد. تلویزیون، ملی است و باید تفاهم 
صورت بگیرد. اخیرا خوشــبختانه این تفاهم 
صورت گرفته است. وی در مورد حواله خوردو 
به بازیکنان تیم ملی بیان کرد: نمی دانم چرا این 
موضوع سر و صدا کرد. به همه رشته ها احترام 
می گذارم اما ســرمایه گذاری که روی فوتبال 
می شود با بقیه رشته ها فرق دارد. در رشته های 
دیگر این موضوع وجود ندارد. نباید مقایســه 
شود. البته ورزشــکار با ورزشکار باید مقایسه 
شــود. من هیچوقت این حواله ها را نگرفتم و 
این اتفــاق فقط برای بازیکنان بود. ما حتی به 
کادرفنی هم ندادیم چرا که در قانون آمده بود 

فقط به بازیکنان داده شود.

آرســن ونگر پــس از مراســم رونمایی از 
مجمســه خود در واکنشــی احساسی گفت: 
احســاس غرور و افتخار کــردم، البته کمی 
عجیب است که به خودت نگاه کنی و ببینی 
حرکت نمی کنی. به گزارش ایرنا، سران باشگاه 
آرسنال با رونمایی از مجسمه آرسن ونگر در 
بیرون از ورزشــگاه امارات به نوعی از خدمات 
و تلاش های یکی از ســرمربیان خود در طول 

سال های اخیر تقدیر کردند.

هدف مسئولان این تیم لندنی از رونمایی 
مجســمه ونگر در فضای بیرونی اســتادیوم 
امــارات تجلیل از خدمــات وی در طول ۲۲ 
حضور او بر روی نیمکت آرســنال بود. ونگر 
از جمله مربیانی بود که با حضورش در جمع 
توپچی ها ســبک خاصی را به این تیم تزریق 
کرد تا جایی که کســب ۳ عنوان لیگ برتر و 
۷ عناون قهرمانــی جام حذفی از جمله نتایج 
درخشــان وی با آرسنال اســت. او همچنین 

موفق شــد در فصل ۲۰۲۴-۲۰۰۳ تیمش را 
بدون شکست قهرمان لیگ برتر انگلیس کند.
با رونمایی از مجســمه ونگر نام او در کنار 
بزرگانی از جمله تونی آدامز، هربرت چاپمن، 
تیــری آنری و دنیس برکمــپ در تاریخ این 

باشگاه جاودانه شد.
ونگر بعد از این مراسم گفت: کمی عجیب 
است که به خودت نگاه کنی و ببینی حرکت 
نمی کنی، اما این بــرای من یک حس خوب 

است. همیشه می خواستم بخشی از این باشم 
و امروز احساس می کنم برای همیشه بخشی 

از این باشگاه خواهم بود.
او در بخشــی دیگر از سخنان خود تاکید 
کرده اســت: همیشــه با انــرژی کار کردم و 
بــه دنبال آن بــودم تا آرســنال را به یکی از 
بزرگترین باشگاه های جهان تبدیل کنم، امروز 
می بینم این تلاش ها ارزش داشــت و در کارم 

موفق بودم.

تاج تاکید کرد

VAR وظیفه فیفا برای حل مشکل
رونالدوهمبیایدفوتبالماتوسعهپیدانمیکند

واکنش احساسی آرسن ونگر به مجسمه آقای مربی آرسنال

رونمایی از حریفان تدارکاتی تیم ملی
 توضیح سازمان لیگ فوتبال در باره مبلغ قرارداد بازیکنان

ســازمان لیگ فوتبال کشــورمان در مورد مبلغ قرارداد بازیکنان لیگ برتری 
توضیحاتی ارائه داد.به گزارش روابط عمومی سازمان لیگ فوتبال ایران، با توجه 
به انتشار شــایعاتی در خصوص اعلام مبلغ قرارداد بازیکنان باشگاه های لیگ 

برتری از سوی سازمان لیگ در برخی رسانه ها لازم به توضیح است:
در ابتــدا باید اعلام کنیم هنوز مبالغ قراردادها از ســوی تیم های لیگ برتری 
به صورت کامل اعلام نشــده است و باشــگاه ها برای انجام این کار تا یکشنبه 

فرصت دارند.
همچنین هیچ جمع بندی و اعلامی از ســوی ســازمان لیگ نیز در خصوص 
مبلغ قراردادهای تیم های لیگ برتری انجام نشــده و شایعات منتشر شده در 
این خصوص از سوی رسانه های نامعتبر خارجی گمانه زنی و شایعه است. لازم 
به ذکر اســت، از نظر قانونی انتشار مبالغ قراردادها مجاز نیست و اخباری که 
برخی رسانه های فارسی زبان، در این خصوص مطرح می کنند غیر واقعی است.

تلاش برای حل مشکل دریاچه استادیوم آزادی
با همکاری مشترک وزارت ورزش و جوانان و وزارت نیرو، مشکل کاهش سطح 

آب دریاچه قهرمانی آزادی مرتفع خواهد شد.
به گزارش ایرنا، در پی کاهش ســطح آب دریاچــه مصنوعی آزادی و دغدغه 
قایقرانان در آستانه اعزام به بازی های آسیایی، سرپرست وزارت ورزش و جوانان 

و وزیر نیرو تیمی مشترک را مامور رفع این مشکل کردند.
با دســتور علی اکبر محرابیان و پیگیری کیومرث هاشمی قرار است در ابتدای 
هفته آینده اقدامات فنی برای رفع مشــکل کاهش سطح دریاچه آزادی انجام 

گیرد.
در طی روزهای گذشــته خبرهایی در خصوص پایین آمدن سطح آب دریاچه 
آزادی منتشر شد. پدرو سنا سرمربی برزیلی تیم ملی قایقرانی به شدت از این 
موضوع ناراحت و عصبانی است و حتی این نارضایتی خود را به گوش مسئولان 

فدراسیون قایقرانی رسانده است.
هفته گذشته علیرضا سهرابیان رئیس فدراسیون قایقرانی در گفت وگو با ایرنا 
عنوان کرده بود که ســطح آب دریاچه به حدی پایین آمده است که پاروزنان 

برای تمرینات خود دچار مشکل شده اند.
حتی نازنین ملایی ملی پوش المپیکــی روینگ ایران به ایرنا گفت که »ما به 
راحتی در دریاچه راه می رویم و دســت ما کف دریاچه را می تواند به آســانی 
لمس کند.« مسئله مهمی که هنوز مسئولان ورزشگاه آزادی واکنشی در قبال 
آن نداشــته اند و مشخص نیســت که چه راه حلی برای بحران دریاچه آزادی 

خواهند داشت.

ویژه

رویداد

آغاز چهارمین مرحله اردوی آماده سازی جودوکاران
چهارمین مرحله اردوی آماده ســازی تیم ملی جــودو مردان جهت اعزام به 
بازیهای آســیایی هانگژو از روز شــنبه ۱۴ مردادماه به میزبانی آکادمی ملی 
المپیک آغاز خواهد شد.به گزارش فدراسیون جودو، مرحله چهارم اردوی آماده 
سازی تیم ملی جودو مردان کشورمان جهت اعزام به بازی های آسیایی هانگژو 
اژ صبح روز شــنبه ۱۴ مردادماه در آکادمی ملی المپیک برگزار خواهد شــد. 

اسامی نفرات دعوت شده به شرح ذیل است:
ابوالفضل محمودی، حمیدرضا پاپی، نیما خدابنده، ســبحان قمی، حســین 
بخشی کهنه فرود، ســامان منصوری نژاد، مهدی فتحی پور، جواد سخندان، 
پوریا شــکری تهران، الیاس پرهیزگار، محمد کریمــی زاده، رامین احمدزاده، 

قاسم باقچقی، محمد سروش جانی، علیرضا شیری و محمد جواد محبی.

رزمی

تیم ملی بسکتبال بانوان در راه جام ویلیام جونز
شــاگردان النی کاپوجیانی راهی چین تایپه شدند تا در جام ویلیام جونز به 

میدان بروند.
به گزارش ایرنا، تیم ملی بسکتبال بانوان ایران با ۱۴ بازیکن راهی جام ویلیام 
جونز شد. شاگردان النی کاپوجیانی بعد از اردوهای تهران و اردن آخرین تورنمت 
تدارکاتی خود پیش از آغاز رقابت های کاپ آســیا )دیویژن B( را در چین تایپه 

پشت سر می گذارند.
نخســتین بازی ایران در جام ویلیام جونز روز شنبه ۱۴ مرداد از ساعت ۱۵ 
)۱۱:۳۰ به وقت ایران( برابر کره انجام خواهد شــد.دومین بازی ایران در مقابل 
فیلیپین روز یکشنبه ۱۵ مرداد ساعت ۱۵ )۱۱:۳۰ به وقت ایران( برگزار می شود. 
بانوان بســکتبال ایران در بازی سوم روز دوشــنبه ۱۶ مردادماه از ساعت ۱۹ ) 
۱۴:۳۰ بــه وقت تهران ( مقابل تیم اول چین تایپه به میدان خواهند رفت و در 
بازی چهارم روز سه شنبه ۱۷ مردادماه از ساعت ۱۷ )۱۲:۳۰ به وقت تهران( برابر 

ژاپن صف آرایی خواهند کرد.
بازی پنجم دختران بســکتبال ایران نیز چهارشنبه ۱۸ مردادماه با تیم دوم 
چین تایپه از ساعت ۱۷) ۱۲:۳۰ به وقت تهران( برگزار خواهد شد. این رقابت ها 

تا چهارشنبه ۱۸ مرداد ادامه دارد.
تینا عیســیان، فائزه شهریاری،گلشید امیدیان، کیمیا تهرانی، ناهیده اسدی، 
دلارام وکیلی، فرناز خدامرادی، آناهیس خداوردیان، معصومه اسماعیل زاده، مهلا 
عابدی، زینب غفاری، شــیدا شجاعی، نگین رســولی و آیدا گل محمدی نفرات 

اعزامی به این رقابت ها هستند.

تلاش فدراسیون کاراته 
برای پایان اختلافات در تیم بانوان

نایــب رئیس بانوان فدراســیون کاراته، گفت: تمام تــلاش ما نزدیک کردن 
سرمربی و مربی به یکدیگر و بازگشت پگاه زنگنه به تیم ملی است. انتظار داریم 
همدلی و وفاق در تیم ملی باشــد و تمام ارکان تیم روی موفقیت در بازی های 

آسیایی متمرکز شوند.
به گزارش ایرنا، »افســانه باقری« در گفت وگویی، اظهار داشــت: دور جدید 
تمرینات تیم ملی کومیته بانوان پس از بازگشت ملی پوشان از مسابقات قهرمانی 
آسیا آغاز شــد تا ورزشکاران بدون فوت وقت آماده حضور در بازی های آسیایی 

هـانگژو شوند.
وی در خصوص اختلافات به وجود آمده در کادر فنی تیم ملی بانوان، عنوان 
داشت: کادر فنی تیم ملی بانوان ما متشکل از فرخناز ارباب از مربیان قهرمان پرور 
و اخلاق مدار کاراته ایران و پگاه زنگنه از قهرمانان پیشین و افتخار آفرین کاراته و 
مربیان جوان و باانگیزه کشورمان است. این دو پیش از اعزام تیم ملی به مسابقات 
قهرمانی آســیا اختلاف نظراتی داشتند. در تمام این مدت تلاش فدراسیون این 
بود که اختلافات را به حداقل برساند تا آرامش در تیم ملی باقی بماند. با همین 

شرایط بود که تیم ما راهی کشور مالزی شد.
نایب رئیس بانوان فدراســیون کاراته ادامه داد: در مالزی و در حین برگزاری 
مسابقات قهرمانی آسیا دوباره شاهد اختلافات میان ارباب و زنگنه بودیم تا جایی 
که مشــکلاتی را برای تیم ملی به وجود آورد و در نتیجه نیز تاثیر گذار بود. در 
بازگشت تیم ملی از مالزی بازهم سیاست فدراسیون حفظ آرامش و از بین بردن 
اختلافات در کادرفنی تیم ملی بود. علی رغم تلاش بســیار فدراسیون این مهم 
رخ نداد. باقری خاطرنشان کرد: تمام تلاش ما نزدیک کردن سرمربی و مربی به 
یکدیگر و بازگشــت زنگنه به تیم ملی است، انتظار داریم همدلی و وفاق در تیم 

ملی باشد و تمام ارکان تیم روی موفقیت در بازی های آسیایی متمرکز شود.
نایب رئیس بانوان فدراسیون کاراته در پایان تصریح کرد: هدف همه ما کسب 
بهترین نتایج در بازیهای آسیایی هانگژو است. ان شاالله مشکلات موجود نیز به 
زودی مرتفع می شــود و تیم در ارامش تمرینات خود را تا بازیهای آسیایی ادامه 

خواهد داد.
اختلاف بین فرخنار ارباب و پگاه زنگنه مدت ها بود که ادامه داشــت، هرچند 
همگان سعی داشتند آن را پنهان کرده و این اختلاف را تنها در حد شایعه عنوان 
کنند، اما اتفاقاتی که در مسابقات قهرمانی آسیا در مالزی رخ داد، کار را به جای 
باریک کشاند. هرچند در شعله ور شدن این مساله نباید نقش اطرافیان تیم بانوان 

و البته افرادی بیرون از فدراسیون را نادیده گرفت.
زنگنه مربی موفق تیم ملی کاراته که در حدود یکسال و نیم اخیر، حضورش 
در کادر فنی تیم ملی بانوان تاثیرات مثبتی داشــت و این مهم در نحوه مبارزه 
نفرات، پوست اندازی انجام شــده، نتایج و ارتباط نزدیک اکثریت بازیکنان تیم 
ملی با او؛ قابل درک بود در نهایت از کادر فنی جدا شــد. حالا فدراسیون کاراته 
مانده و فرخناز ارباب که باید در صورت جدایی قطعی زنگنه، مربی جدیدی را به 

کادر خود اضافه کنند که در این بین شانس لاله صمدی بیش از دیگران است.

بانوان

مربی سابق تیم ملی فوتبال ایران گفت: برای روشن 
شــودن تکلیفم چهار بار به مهدی تاج نامه زدم اما او 

جوابی نداد.
وحید هاشمیان در گفت وگویی تلویزیونی در مورد 
نحوه جدایی اش از تیم ملی فوتبال کشــورمان اظهار 
داشــت: در همه جای دنیا قطع رابطــه وجود دارد و 
یک مربی برای همیشــه نمی توانــد در آن تیم بماند. 
معمولا تغییر کادرفنی یک قوانینی دارد. اگر یک کادر 
نتوانــد نتیجه خوب بگیرد و به تعهداتش عمل نکند و 
یا مشکل اخلاقی داشته باشد، تغییر می کند. اما با این 
حال و بر خلاف میلم، چون تیم ملی به منافع شخصی 
من ارجحیت داشت، تصمیم گرفتم حاشیه ای درست 

نکنم. این نه از ترس بود و نه از وابستگی.
وی ادامه داد: من چهار بار به مهدی تاج نامه نوشتم 
و او جوابی نداد. دو مرتبه به هیئت مدیره نامه زدم. سه 
بار به هدایت الله ممبینی نامه نوشتم. در مرحله اول به 
من گفتند ۳۰ مرداد قرارداد شما فسخ شده است. شما 
نمی توانید سر کار باشــید و به قطر یا بازی های لیگ 
برتر را ببینید و بعد تازه رای گیری شــود و بعد از آن 
مسوولان بگویند می خواهیم وحید را حفظ کنیم و بعد 
بگویند قرارداد شما فسخ شده است. ما اصلا آن موقع 
رئیس فدراسیون نداشتیم و میرشاد ماجدی سرپرست 
بود. هاشمیان عنوان کرد: فکر می کنم بعد از نامه دوم 
من به تاج بود که مســوول حقوقی فدراسیون فوتبال 
وکیل من را صدا می زند و می گوید که وحید هاشمیان 
آدم با شــخصیتی است و از این حرف های شعار گونه 
و همانجا اعلام می کند که قرار داد او ۳۰ مرداد فســخ 
شده است. وکیل من هم می گوید چگونه زمانی که او 
داشته کار می کرده، قراردادش فسخ شده است؟ او هم 

می گوید من نمی دانم.
مربی ســابق تیم ملی گفت: این کار اگر در آلمان 
انجام می شــد، چــه کاری با مســوول حقوقی آن جا 
می کردنــد. بعد از آن همــه نامه ای کــه دادم، آقای 

ممبینی به من نامه زده که زمان فسخ قرارداد شما به 
اینجا نیامدید. آیا من باید هر روز جلوی در فدراسیون 

بایستم تا ببینیم سر کار هستم یا نه؟
هاشمیان در پاسخ به این پرسش که آیا پاداش جام 
جهانی به او رســیده یا نه، اظهار داشت: ما یک پاداش 
صعود داریم و یک پاداش حضور. اگر صعودی نباشــد، 
حضوری هم نیســت. آیا کادرفنی در این صعود نقش 
نداشــته است؟ آیا مربیان نبیاد از این پاداش بهره مند 
شــوند. بعد از قرارداد فاجعه بــار ویلموتس، او چهار و 
نیم میلیون یورو. گرفت. وحید هاشــمیان که ۲۴ ماه 
طول کشــید تا حقوق اولش را بگیــرد و کار خود را 
تــرک نکرد، به جای پاداش، جــزا گرفت. ما به خاطر 
صعود مجازات شــدیم.وی افزود: هیچ کدام از مربیان 
ایرانی کادرفنی پاداش خود را نگرفتند. تاج ۶ ماه پیش 
مصاحبــه کرد و گفت ما تمــام بدهی مربیان قبلی را 
پرداخت کردیم. موضوع پول و عدد نیست. بعد از بازی 
با عراق، محمد مخبر معاون رئیس جمهور به رختکن 
آمد و گفت که همه شــامل این صعود می شوند اما به 
کادر ایرانی هیچ پاداشی جز پاداش های وزارت و رزش 
و فدراسیون که بابت بردها می دادند، داده نشد. مربی 
سابق تیم ملی فوتبال کشورمان در مورد نحوه شنیدن 
خبر جدایی دراگان اسکوچیچ گفت: من خودم از اخبار 
شنیدم که اسکوچیچ برکنار شده و کی روش قرار است 
ســرمربی باشــد. من دیگر اطلاعی نداشتم اما بعد از 
مدتی آقای محمد مهــدی نبی در تلویزیون مصاحبه 
کرد و گفت می خواهیم وحید هاشــمیان را نگه داریم 
اما خبری نشد. با تاج تماس گرفتم و از طریق منشی 
او قرار شــد با هم دیداری داشــته باشیم. به آقای تاج 
گفتم من برای این تیم زحمت کشــیدم و استعفا هم 
نمی دهم. اگر استعفا می دادیم یک موضوع دیگر برای 
من درست می کردند و می گفتند خودش استعفا داده 
اســت. هاشمیان عنوان کرد: دیدم دوباره خبری نشد. 
مجــدد به آقای نبی زنگ زدم و گفتم لطفا وضعیتم را 

مشخص کنید. 
بعد از دیدار با ســنگال به نبــی زنگ زدم و دوباره 
گفتم به من بگویید من هســتم یا نه. من ســال ها در 
اروپا کار کردم و می دانم نمی شــود ترک کار کرد. ما 
به قوانین احترام می گذاریــم. بعد از آن دوباره به تاج 
نامه زدم. این ها خودشان یک قانونی گذاشتند که اگر 
شخصی در سه ماه اول فسخ کند، باید سه ماه خسارت 

بدهد. این بند در قرارداد همه مربیان بود. 

مدیرعامل سابق استقلال با تاکید بر اینکه از رئیس 
سابق سازمان خصوصی سازی شکایت کرده است گفت: 
اســنادی علیه من منتشر شد که از واقعیت به دور بوده 
که شــامل ۱۴ مورد تشــویش اذهان عمومی، تهمت، 
توهین و دروغ بوده است. به گزارش ایرنا، علی فتح اله زاده 
با اشاره به اتفاقات اخیر این باشگاه و اسناد منتشر شده 
علیه خود از سوی حسین قربان زاده رئیس سابق سازمان 
خصوصی سازی یادآور شــد: امروز حرف های بسیاری 
داریم و شکایت هم کرده ایم، البته آنها نیز از من شکایتی 
را مطرح کرده اند و طرفین به دنبال آن هستند. وی ادامه 
داد: در یک برنامه تلویزیونی مطالبی مطرح و رســانه ای 
شــد که از واقعیت به دور بوده و قابل پیگیری است. در 
آن برنامه ۱۴ مورد قابل شــکایت مطرح است که شامل 
تشویش اذهان عمومی، تهمت، توهین و دروغ بوده است. 
او در واکنش به این سئوال که گفته می شود وی با قرار 
وثیقه یک میلیارد تومان آزاد است، گفت: این هم یکی 
دیگر از همان مطالب غیرواقعی اســت، شکایت شده اما 
تا این لحظه از ســوی مراجع قضایی احضار نشده ام که 
برای من قراری صادر شــود. وقتی احضار نشــدم چرا 
می گویند وثیقه گذاشــته و آزاد هستم؟ فتح الله زاده در 
مــورد ۴ فقره چک و مبلغ یک میلیاردی که صحبت از 
آن شــده بود هم تاکید کرد: این هم یکی دیگر از موارد 
غیرواقعی مطرح شده است. او به سند ۲۵۷ که از سوی 
قربانزاده رسانه ای شده بود اشاره کرد و گفت: این سند 
برداشــت نبوده بلکه مربوط به واریز است. من در تاریخ 
۱۳۹۲/۰۹/۱۲ از فردی مبلــغ یک میلیاردتومان قرض 
کرده و به حساب باشــگاه واریز کرده ام اما قربانزاده در 
آن برنامه برداشت اعلام کرد که اشتباه بوده است و جای 
تاسف است که فردی مانند او بدهکار و بستانکار را اشتباه 
کرده است. او در مورد اینکه گفته شده فتح الله زاده بعد 
از بازگشت مجدد خود به باشگاه مبلغی را برداشت کرده 
اســت، گفت: این مبالغ مربوط به من نبوده و نیست اما 
این پول هایی افرادی بوده که به باشگاه قرض داده بودند 
و بعد از ۱۰ ســال موفق شدیم مطالبات آنها را پرداخت 
کنیم. وی ادامه داد: در گذشــته هم این افراد به دنبال 
مطالب خود بوده اند که موفق به وصول آن نشده بودند، 
البته این چک ها ۱۲ میلیارد بوده که با خواهش و رایزنی 
به ۵ میلیارد تومان کاهش دادیم. او به ســند دیگری در 
تاریخ اول خردادماه ۱۴۰۱ که ۴ ماه قبل از حضورش به 
عنوان مدیرعامل در باشگاه استقلال است اشاره کرده و 
گفت: در آن زمان آجرلــو مدیرعامل بود و طی نامه ای 

از من خواســت تا در ایــن خصوص تعیین تکلیف کنم 
تا وضعیت بدهی های باشــگاه مشخص شود. مدیرعامل 
اسبق اســتقلال تصریح کرد: گفته شــده بود مبلغ ۵ 
میلیارد از حســاب باشگاه برداشــت شده است که این 
هــم صحیح نبود،  من این مبلغ را از فردی به نام کعبی 
قرض کردم تا مطالبات قبلی را پرداخت کنم و این مبلغ 
را بعدها باید به او بازگردانیم و این داســتان ادامه دارد. 
بعد از ۱۰ ســال این مبلغی کــه با مصوب هیات مدیره 
بوده از دوستان دیگری قرض کرده و از طریق باشگاه به 
افراد قبلی پرداخت کرده ایم. او یادآور شد: این مبالغ در 
کمیسیون تســویه مطرح شده و امضای افراد مورد نظر 
در آن قید شده اســت، در هیئت مدیره با حضور افراد 
ذی ربط گفته شــد ۱۲ را به ۵ کاهــش داده و پرداخت 
کنیم. متاسفانه مواردی مطرح شد که بدون حکم قضایی 
و رای دادگاه بــوده و به دور از اخلاق اســت. مدیرعامل 
اسبق استقلال گفت: این حرف ها بسیار است که باید در 
دادگاه مطرح شــود و به همین حد بسنده می کنم. این 
که گفته می شد یک میلیارد تومان برای ۴ چک برداشت 
شــده درست نیست و مشــکل اینجا بود که برداشت با 
واریز اشتباه شــده است. او در بخش دیگری از سخنان 
خود به مفقود شــدن چک ها هم اشاره کرد و افزود: اگر 
فردی چک به باشــگاه ارائه نکرده اســت چرا به او پول 
پرداخت کرده اند؟ وی در مورد طلب اســتراماچونی که 
عنوان شده پول به حساب باشگاه واریز شده اما به دلیل 
شرایط آن روزهای آبی پوشان به بازیکنان پرداخت شده، 
گفت: قربانزاده ۱۲۰ میلیارد را اعلام کرده که ۶۰ میلیارد 
به استراماچونی بدهکار بودیم. یعنی ما ۶۰ میلیارد برای 
هزینه در اختیار داشــتیم، این پروسه دریافت پول یک 
ماه طول کشــید و ۹۰ میلیارد به باشگاه طی دو قسط 
پرداخت شــد. زمان که گذشت مطالبات استراماچونی 
افزایش یافته بود و ۴ ماه فرصت داشتیم تا پول را تهیه 
 کنیم. از سویی دیگر بازیکنان اعتصاب کرده بودند و این 

به مدیریت باز می گردد. 

انتقادات بی پرده مدیرعامل سابق استقلال از خصوصی سازیگلایه هاشمیان از رئیس فدراسیون فوتبال

لژیونر موفق فوتبال ایران با انتشــار پستی در صفحه 
مجازی خود با پیراهن پورتو به شــایعات مبنی بر حضور 

در سایر باشگاه های معتبر اروپایی پایان داد.
به گزارش ایرنا، مهدی طارمی که اخیرا فقط به گفتن 
این جمله که »هنوز یک فصل دیگر با پورتو قرارداد دارم« 
بســنده کرده بود، حالا با انتشــار تصاویری از خودش با 
پیراهن جدید پورتو در اینستاگرام، به شایعات جدایی اش 

از این باشگاه پایان داده است.
این در حالی است که در ماه های اخیر اخبار متعددی 
از علاقه باشــگاه های معتبر اروپایــی همچون آث میلان، 
منچســتریونایتد، اینتــر و ... بــرای جــذب طارمی در 

رسانه های خارجی و داخلی منتشر شده بود.
حتی برخی رسانه ها حضور طارمی در میلان ایتالیا را 

قطعی می دانستند که این انتقال بزرگ نهایی نشد.

تمامی بلیت های اولیــن بازی خارج از خانه اینترمیامی 
مقابل اف سی دالاس در فاصله ۱۰ دقیقه فروخته شد.

به گزارش ایرنا، لیونل مســی در اولین بــازی خارج از 
خانه خود برای اینترمیامی قرار اســت برابر اف سی دالاس 
به میدان برود. این دیدار نخســتین بازی خارج از خانه آنها 
به حســاب می آید و شور و اشتیاق هواداران و علاقه مندان 
به فوق ســتاره آرژانتینی باعث شد تا در ۱۰ دقیقه تمامی 

بلیت های این بازی به فروش برسد. مسی که در سه دیدار 
گذشــته خود ۵ گل به ثمر رسانده است پس از حضور در 
باشــگاه جدید همچنان در راس خبرهای اینترمیامی قرار 
دارد و ایــن باشــگاه را در کانون توجه رســانه ها قرار داده 
اســت. دو تیم قرار است از مرحله یک هشتم نهایی در جام 
اتحادیه برابر هم صف آرایی کنند، تورنمنتی که هر ساله بین 

باشگاه های MLS و لیگ مکزیک برگزار می شود.

ذوق فوتبالی های لیگ آمریکا برای مسیتمدید طارمی با پورتو




